



香港人力資源管理學會
 Hong Kong Institute of Human Resource Management
 Operated by Hong Kong Institute of Human Resource Management Limited
 Units 1810-15, 18/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong
 T: (852) 2881 5113 F: (852) 2881 6062 E: info@hkihirm.org W: www.hkihirm.org

The Food Story 新

下載 The Food Story 手機應用程式並輸入香港人力資源管理學會獨家優惠碼“HKIHRM23”，即可獲贈單點飲品 85 折優惠券，無限次使用。

^優惠只適用香港人力資源管理學會會員，先到先得，額滿即止。



1. 此優惠於 2023 年 12 月 31 日前有效。有效期過後，此優惠將無法使用，恕不退款或延期。
2. 此優惠憑消費方可使用。
3. 此優惠適用於 The Food Story 旗下餐廳堂食使用。
4. 請於付款結帳前提供會員資料並出示此優惠，過後恕不受理。
5. 此優惠只適用於正價單點飲品餐牌，不適用於任何無限暢飲項目。
6. 此優惠並不適用於指定日期: <https://www.thefoodstoryhk.com/dates>。
7. 優惠須收取加一服務費，並按原價計算。
8. 此優惠不可與其他優惠同時使用，亦不可兌換現金、不可更換、不可退換或作現金找續。
9. 如有任何爭議，餐廳保留此優惠之最終決定權。





香港人力資源管理學會

Hong Kong Institute of Human Resource Management

Operated by Hong Kong Institute of Human Resource Management Limited

Units 1810-15, 18/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

T: (852) 2881 5113 F: (852) 2881 6062 E: info@hkihrm.org W: www.hkihrm.org

The Food Story Update

Download The Food Story App and enter HKIHRM's exclusive promo code "HKIHRM23" to get an unlimited 15% off coupon on all beverages.

^Offer is only applicable to members of HKIHRM on a first-come, first-served basis and while stocks last.



1. This offer is valid till 31 December 2023. Once expired, the offer will not be valid and will not be refunded or extended in any circumstances.
2. This offer is applicable upon any spending at the restaurant.
3. This offer can only be used for dine-in at The Food Story restaurants.
4. Please provide member information and present this offer before settlement of payment. No retrospective arrangement can be made.
5. This offer is applicable on original-priced beverage items only, not applicable on any beverage free-flow package.
6. This offer is not applicable on specific blackout dates:
<https://www.thefoodstoryhk.com/dates>.
7. All prices are subject to 10% service charge based on original prices.
8. This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. It is non-exchangeable, non-refundable and cannot be redeemed for cash.
9. In case of any disputes, the restaurant reserves the right of the final decision on the use of this offer.

